

Amazing 中国
CHINA 中国

9D7N
成都 / 九寨沟 / 黄龙 /
都江堰 / 乐山大佛 / 峨眉山
CHENGDU / JIUZHAIGOU/HUANGLONG/DUJIANGYAN/
GIANT PANDA BASE/LESHAN GIANT BUDDHA

Tour Code: CAM



China
中国



Dujiangyan
都江堰



LeShan Giant Buddha
乐山大佛



Selfie Panda Statue
熊猫自拍雕塑

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Jiuzhaigou Scenic Area
九寨沟风景区



Dujiangyan Giant Panda Base
中华大熊猫苑



Huanglongxi Ancient Town
黄龙溪古镇



Five Flower Lake
五花海



精简行程：

第一天 启程 ✈️ 成都 (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

第二天 成都 🚗(245公里) 茂县 🚗(182公里) 九寨沟 (早/午/晚)

- ☑ 叠溪海子
- ☑ 松潘古城 (外观)

第三天 九寨沟 (早/午/晚)

- ☑ 九寨沟风景区 (含公共环保车)
 - 双龙海瀑布 (新景观)
 - 树正沟 (诺日朗瀑布、树正群海)
 - 日则沟 (镜海、珍珠滩瀑布、五花海)
 - 则查洼沟 (长海、五彩池)

第四天 九寨沟 🚗(106公里) 黄龙 🚗(307公里) 都江堰 (早/午/晚)

- ☑ 黄龙风景区 (迎宾池、十里金沙铺地、洗身洞等)
- ☑ 灌县古城

第五天 都江堰 🚗(102公里) 眉山 🚗(130公里) 峨眉山 (早/午/晚)

- ☑ 南桥长廊
- ☑ 熊猫自拍雕塑 (新晋网红打卡地)
- ☑ 中华大熊猫苑 (可观爱大熊猫)
- ☑ 眉山东坡水街 (东坡文化、梦回北宋繁华)

第六天 峨眉山 (早/午/晚)

- ☑ 报国寺
- ☑ 伏虎寺
- ☑ 迎宾广场&天下第一牌坊
- ☑ 酒店内温泉体验1次/人 (自备泳衣)
- 或参加自费项目: 峨眉山金顶 (参观世界至高无上四面十方金佛、壮丽宏大之观景台、金碧辉煌的庙宇群、金刚嘴、舍身崖、华藏寺) =480RMB/人

第七天 成都 (早/午/晚)

- ☑ 乐山大佛 (乘船游览: 睡佛、乐山大佛全貌)
- ☑ 黄龙溪古镇
- ☑ 天府双塔&交子之环廊桥 (网红打卡新地标)

第八天 成都 ✈️ 回程 (早/午/晚)

- ☑ 锦里古街
- ☑ 起风的院子 (新晋网红打卡地)
- ☑ 春熙路时尚步行街 (自由购物)

第九天 抵达吉隆坡 (机上用餐)

观光景点：

叠溪 (平均海拔约2250米左右)

- ◆ **叠溪海子** - 叠溪海子湖面海拔2258米, 原为叠溪城, 为古代边防重镇。这是1933年中国叠溪7.5级大地震遗迹, 同时也是“保存最完整、最典型和最大的地震遗迹”。

九寨沟 (平均海拔约2000-3200米左右)

- ◆ **九寨沟风景区** - 位于四川省阿坝藏族羌族自治州九寨沟县内, 地处青藏高原、川西高原向四川盆地过渡地带, 是一条纵深50余千米的山沟谷地, 又树正沟、则查洼沟和日则沟三条沟构成, 森林覆盖面积80%, 因沟内有九个藏族村寨坐落在这片美丽的高山湖泊中而得名。“雪山、海子、彩林、叠瀑、藏羌风情”系九寨五绝, 驰名中外。

黄龙 (平均海拔约3000-4000米左右)

- ◆ **黄龙风景区** - 位于四川省阿坝藏族羌族自治州松潘县境内, 主景区黄龙沟位于岷山主峰雪宝顶下, 以彩池、雪山、峡谷、森林四绝著称于世, 号称“人间瑶池”。1992年被联合国教科文组织列为世界自然遗产。

都江堰

- ◆ **灌县古城** - 被誉为“山水入怀、生活道场”的灌县古城, 以厚重的文化积淀、特有的风土人情和浪漫的生活情调吸引四面八方的来客。
- ◆ **中华大熊猫苑** - (又名“熊猫乐园”、“中国大熊猫保护研究中心都江堰基地”) 紧邻大熊猫栖息地世界遗产区域, 整个基地参照国家绿色三星标准设计, 建筑与自然环境巧妙融合, 为大熊猫创造了一个良好的生活环境。

乐山

- ◆ **乐山大佛** - 位于乐山市岷江、青衣江和大渡河交汇处凌云山的岩壁上, 被联合国教科文组织批准“世界文化与自然遗产”。乐山大佛的造型为弥勒佛坐像, 是唐代摩崖造像艺术的精品。随后乘船远眺这一宏伟之作, 并一睹巨型睡佛。

峨眉山

- ◆ **报国寺** - 是峨眉山第一座佛寺、门户。建于明万历年间, 寺内正殿原供奉佛、道、儒三教的代表, 故为“三教会宗”。
- ◆ **伏虎寺** - 位于四川峨眉山山麓, 与报国寺相邻, 晋代为一小庙, 唐代云安禅师重建, 旁有龙神堂、药师殿; 宋朝时为“神龙堂”; 明朝被毁, 清朝顺治八年重建, 更名“虎溪精舍”, 后因附近虎患, 寺僧建尊胜幢以镇压, 更名“伏虎寺”。

成都

- ◆ **锦里古街** - 现为成都市著名步行商业街, 为清末民初建筑风格的仿古建筑, 以三国文化和四川传统民俗文化为主要内容。这里有各式各样的当地美食, 手工艺品, 您也可以在这里找到纪念品送于亲友。

注意事项：

1. 九寨沟景区内所有景点的停留时间, 游览次序及观光地点, 最终以景区公布为准。沟内景点如因天气或其他情况或会做删减/停开, 以景区公布为准, 不作任何补偿及退款, 敬请谅解。
2. 如行程景点因天气或其他不可抗拒因素不对外开放, 将改为其他景点游览。



✓ 7 早餐 / 7 午餐 / 7 晚餐

风味餐：

- ★ 藏羌风味
- ★ 青城风味
- ★ 山珍风味
- ★ 东坡肘子风味
- ★ 川菜风味
- ★ 鸳鸯火锅 (任饮食)



酒店住宿 (7晚)

- ✓ Holiday Inn Express 或同级 x 2晚
- ✓ 九寨沟星宇国际酒店或同级 x 2晚
- ✓ 峨眉山山林溪温泉酒店或同级 x 2晚
- ✓ 雅居乐豪生大酒店或同级 x 1晚

自费项目：九寨沟藏民家访 (赠藏式小吃品尝) + 九寨沟藏羌歌舞秀 + 东门码头夜游 = RMB380/人

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Guan County Ancient City
灌县古城



Chunxi Road Pedestrian Street
春熙路时尚步行街



Emeishan
峨眉山

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ CHENGDU (MOB)

- ☑ Check in hotel

D2 CHENGDU 🚌 (245KM) MAOXIAN 🚌 (182KM) JIUZHAIYOU (B/L/D)

- ☑ Die Xi Lake
- ☑ Songpan Ancient Town City Wall (outlook)

D3 JIUZHAIYOU (B/L/D)

- ☑ Jiuzhaigou Scenic Area
 - Shuanglonghai Waterfall (New scenic spot)
 - Shuzhengou (Nuorilang Waterfall, Shuzheng Qunhai)
 - Rize Ditch (Mirror Lake, Pearl Shoal Waterfall, Five Flower Lake)
 - Zechawagou (Changhai Lake, Wucai Pool)

D4 JIUZHAIYOU 🚌 (106KM) HUANGLONG 🚌 (307KM) DUJIANGYAN (B/L/D)

- ☑ Huanglong Scenic Area (Yingbin Pool, Shili Golden Sand Beach, Xishen Grotto)
- ☑ Guan County Ancient City

D5 DUJIANGYAN 🚌 (102KM) MEISHAN 🚌 (130KM) EMEISHAN (B/L/D)

- ☑ South Bridge
- ☑ Selfie Panda Statue
- ☑ Dujiangyan Giant Panda Base
- ☑ Meishan Impression Water Street

D6 EMEISHAN (B/L/D)

- ☑ Baoguo Temple
 - ☑ Fuhu Temple
 - ☑ Hotel Hotspring (01 time per pax)(Bring Own Swimming Suit)
- Or Join optional tour : The Golden Summit of Mount Emei (RMB 480/p)
- Visit the highest Buddhist Huazang temple on Mount Emei , a UNESCO World Heritage Site in Sichuan.

D7 CHENGDU (B/L/D)

- ☑ LeShan Giant Buddha (Include boat ride)
- ☑ Huanglongxi Ancient Town
- ☑ Tianfu Twin Tower & The Ring Of Jiaozi

D8 CHENGDU ✈️ DEPARTURE (B/L/D)

- ☑ Jinli Ancient Town
- ☑ Windy Yard
- ☑ Chunxi Road Pedestrian Street

D9 ARRIVE (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

DIEXI (Average Altitude at 2250M)

- ◆ **Die Xi Lake** - is a lake in Diexi, Mao County, Sichuan, China. Diexi Lake is a landslide dam-created lake formed in the 1933 Diexi earthquake and covers 3.5 square kilometers. The old town of Diexi sank into this lake. The remnants of the town's watch towers, a temple, stone lions and cliff murals are still visible today.

JIUZHAIYOU (Average Altitude at 2000-3200M)

- ◆ **Jiuzhaigou Scenic Area** - Jiuzhaigou National Park is a network of valleys in China's Sichuan province. In the northern Shuzheng Valley, Nuorilang Waterfall cascades from the edge of a large tree-fringed lake. The Zharu Monastery is a place of worship for the park's Tibetan villages. In the south, Rize Valley's mountains are covered with ancient forests. Fallen trees are scattered on the bottom of the striking, multicolored Five Flower Lake.

HUANGLONG (Average Altitude at 3000-4000M)

- ◆ **Huanglong Scenic Area** - this area is known for its colorful travertine pools formed by calcite deposits, especially in Huanglonggou (Yellow Dragon Gully), as well as diverse forest ecosystems, snow-capped peaks, waterfalls and hot springs. Huanglong was declared a World Heritage Site by UNESCO in 1992 because of its outstanding travertine formations, waterfalls and limestone formations as well as its travertine terraces and lakes rating among the three most outstanding examples in the world.

DUJIANGYAN

- ◆ **Guanxian Ancient Town** - attracts visitors from all over the world with its rich cultural heritage , the main scenic spots are South Bridge, West Street, Confucian Temple, Water Conservancy Mansion , Yangliu River etc.
- ◆ **Dujiangyan Giant Panda Base** - also known as Panda Paradise, it is near to the Giant Panda Habitat World Heritage Area.

LESHAN

- ◆ **Giant Buddha** - The stone sculpture faces Mount Emei, with the rivers flowing below its feet. It is the largest and tallest stone Buddha statue in the world. Has been listed as a UNESCO World Heritage Site Since 1996.

MOUNT EMEI

- ◆ **Baoguo Temple** - Buddhist temple located on Mount Emei, its origins to the former Huizong Hall, founded by Mingguang in the Wanli period of the Ming dynasty.
- ◆ **Fuhu Temple** - Ancient buddhist temple located in the foothills of Mount Emei, built in the Tang Dynasty and was rebuilt during the Southern Song Dynasty. During the reign of Shunzhi in the Qing Dynasty, the monk of Guanzhi led his disciples to rebuild the temple, named "Huxi Zen Forest", also known as Fuhu Temple. The reason for the name of Fuhu Temple is that there is a tiger wound in the mountains near the temple.

CHENGDU

- ◆ **Jinli Ancient Street** - The buildings are in the Qing Dynasty style. The theme is Three Kingdoms Culture, a traditional folk custom. There are many bars, inns, snack stores and souvenir shops.

Remarks:

1. The duration and visiting sequence of all scenic spots in Jiuzhaigou Scenic Area shall ultimately be subject to the announcement of the scenic area. If the scenic spots in the ditch are deleted or stopped due to weather conditions, the announcement of the scenic spots shall prevail without any compensation or refund.
2. If the scenic spot not open to the public due to weather or other irresistible factors, will be replaced by other scenic spot.



✓ 7 Breakfast / 7 Lunch / 7 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Tibetan Qiang Flavour
- ★ Sichuan Cuisine

- ★ Qingcheng Flavour
- ★ Mountain Delicacies

- ★ Dongpo Stewed Pork Flavour
- ★ Yuanyang Hot Pot (free flow)



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Chengdu Holiday Inn Express or similar class x 1 Night
- ✓ Jiuzhaigou Sanroyal International Hotel or similar class x 2 Nights
- ✓ Dujiangyan Ancient Town Holiday Inn Express or similar class x 1 Night
- ✓ Emeishan Linxi Hotspring Hotel or similar class x 2 Nights
- ✓ Chengdu Howard Johnson Agile Plaza or similar class x 1 Night

Optional Tour : Jiuzhaigou Tibetan Home Visit (Free Tasting Tibetan Snacks) + Jiuzhaigou Tibetan Qiang Song and Dance show + Dongmen Wharf Night Tour [RMB 380/pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 成都 CHENGDU ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 25°C ~ 3°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C ~ 19°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 3°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 10°C ~ -3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A330 B737 B787		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: